
Fagerborg Menighet 
 

 

 

 

 

Menighetsrådsmøter i fagerborg 2023-2027 

Tid:  3. september 2024 kl.17.00 – 19.45 

Sted: Pilestredet 74, møterom 2.etasje.  

   

Andakt:   

  

Protokoll: 

Navn   Funksjon   Tilstede 

Medlemmer   

Trine D. Mollan nestleder x 

Vanja Strømstad medlem x 

Marius A. Thoresen medlem x 

Ingrid Lovise Ruud medlem x 

Frank Grimstad medlem x 

Anne Elisabeth Kaldhol medlem x 

Arne Vegard Scheie medlem x 

Jostein M. S. Vevatne medlem x 

Sunniva Gylver sokneprest x 

Varaer   

Daniel Gaim varamedlem x 

Harald H. Strand varamedlem x 

Anders Hole Gjengedal daglig leder/ 

sekretær 

x 

 

 

Forfall  

Finn Folke Thorp leder 

Inger Helene Enger medlem 

Pål Christian S. Njøstad varamedlem 

Ingvild Kristine Lysne varamedlem 

Anders N. Harboe varamedlem 

 

 

Møteleder: Trine D. Mollan 

 

Sekretær: Anders Hole Gjengedal  

 

Sak 48/24 Godkjenning av innkalling og saksliste.  

Se vedlegg til epost. 

Vedtak: Innkalling og saksliste vedtas. 

 

Sak 49/24 Godkjenning av protokoller fra menighetsrådsmøtet 04.06.24 og 10.06.24  

 Se vedlegg til epost. 

 Vedtak: Protokollene godkjennes. 

  

Sak 50/24 Orienteringssaker 



 Nytt fra bhg v/styret, Solveig Granerud – Behov for bygningsmessige utbedringer og 

økonomisk bidrag fra menigheten.  

BHG ferdig 2010 – arkitektfirma Ramstad, entreprenør Follo bygg. Ble raskt 

lekkasjer i taket. Follo bygg fulgte opp reklamasjoner. Reparerte og tettet. 

Formen på taket kan være medvirkende til at det er blitt skade. Under «Hans», 

uvøret 2023, ble det store skader. Måtte ha bøtter etc. Kalsen og Nordseth ble 

kontaktet. Dett er et firma KfiO har avtale med. BHG fikk raskt hjelp. Fikk raskt 

befart skader, fjernet rist, rusk, rask og løv. Kom tilbake og gjorde enkle 

utbedringer. Renne ikke dimensjonert for styrtregn. Dette er del av utfordringer. 

Tenkte ikke da at det ble behov for å skifte taket. Ny lekkasje i januar. 

Varmekabel som skal fjerne issvuller var defekt. Ble demming av vann bak 

issvuller på taket. Ny kontakt med Karlsen & Nordseth i februar for befaring. 

Pappen og lufting underpapp var punktert. Vannet rant rett inn. Taket ble 

kartlagt. Tilbud for utbedring/rehabilitering ble oversendt bhg. Ny papp, tetting 

og lufting, nytt tak i treverk, nytt nedløp. 

Overslag på 618.000,- eks mva. Dette ga bhg klarsignal på for oppstart i 

sommer mens bhg var stengt.  

Nye opplysninger kom frem, det hadde blitt brukt feil takpapp som ikke er 

godkjent og det var mistanke om manglende lufting. To alt ble gitt. Alt 1 

fortsette som planlagt, ingen garanti. Alt 2: fjerne takpapp, sørge for lufting, 

tilbakeføre til opprinnelig utsende, garanti for at taket vil holde 25 år. Nytt 

anslag på alt 2: 1,455.000 eks mva. Det ble tatt kontakt med 

Menighetsrådsleder. Borgen, tidligere bygg- og eiendomssjef, i KfiO ble 

kontaktet, likeså ny bygg- og eiendomssjef André E Selli. Begge mener 

beskrivelsen av tiltak virker riktig. Hadde vært ideelt å få tilbud fra flere 

entreprenører på jobben.  Det var viktig med erfaringer fra firma som oppleves 

som seriøse.  Får samme priser som KfiO. Prosjektet nærmer seg sluttføring, 

antakelig i løpet av september.  

 

AU anbefales å komme med anbefaling til sammensetning av styret for å få 

kompetente og gode valg for menigheten. Styret i bhg. må bestå av medlemmer 

med sammensatt kompetanse. Gjøre avtale om regelmessig tilsyn med bygg. 

Menighetsrådet vil sikre at tilsvarende situasjoner ikke oppstår. MR takker 

Solveig og styret i bhg for innsatsen, MR er innstilt på å støtte bhg, også 

økonomisk. AU ber styret om kontakt med forsikringsselskap og takstmann. AU 

ser på dette og kommer med ny sakt til MR. 
   

Nytt fra staben 

o Møte Diakoniutvalget (Vedlegg 1), Møte i Misjonsutvalg(vedlegg 2)   

o Semesterplan fra stab for høstsemesteret 2024 er oppdatert med to datoer for 

lørdagsdåp. 

o Kapellan Lena Johannessen har siste gudstjeneste 15. september, takkes da 

av. 1. oktober starter Kristian Engelstad Kvalem som kapellan. Det er 

planlagt med innsettelsesgudstjeneste 17. november. Det vil være vikarprest 

søndag 29. september. 

o Økonomirapport pr mai (se vedlegg 3). Fortsatt tidlig i regnskapsåret, men 

regnskap følger relativt tett opp til vedtatt budsjett.  

o Status leiligheter – Louises gt. 17 og Ole Vigs gt. 8 (nye leietakere inn og 

utbedring soil/vannrør etter tilstandsrapport. Også utbedring av taknedløp 

pga lekkasje til kjellerboder, vannskader, ekstraordinære husleiekostnader. 

Behov for å pusse/lakke gulv i leiligheten, planlegges gjort i overgang 

mellom gammel og ny leietaker, starten av november) 

o Kirka vår, app for planlegging, stab har gjennomgang/opplæring 2. oktober. 

Vise film som presenterer verktøyet 

o Evaluering av sommeren   



▪ Kveldsgudstjenester, sommertreff, samtaler og bisettelser. 

Ferieklubben BFF. 

o Orientering om torsdagskveldene (After Eight)  

o Møte i Grønn gruppe 2. september.- 22. september – tur til(kirkekaffe) 

Sognsvann etter gudstjenesten.  

o Bruk av Kirken til filming av Kristian, ny kapellan, i Unio-film. 

o Dato møte i MB oktober 1. eller 8. oktober. Det er bestemt 8. oktober. 

Inviterer Kristian til å delta i stedet for Sunniva.  

 

 Vedtak: Menighetsrådet tok informasjonen til etterretning. 
 

 

Sak 51/24 Etiske retningslinjer 

 Kirkerådet har vedtatt etiske retningslinjer for alle valgte råd i Den norske kirke. 

Henvisning til felles etiske retningslinjer for rådenes arbeid inngikk deretter i 

kursopplegget for nyvalgte rådsmedlemmer høsten 2023 (MR) og vinteren 2024 (FR). 

De vedtatte etiske retningslinjene følger vedlagt (vedlegg 4 og vedlegg 5 forenklet 

plakat). 

 

Etiske retningslinjer for arbeidet i kirkelige råd har som formål å sikre god praksis og 

etablere en felles standard som samsvarer med kirkens verdigrunnlag. Retningslinjene 

skal sikre en effektiv, tillitsskapende og bærekraftig virksomhet og forvaltning. De gir 

også trygghet i møte med etiske dilemmaer i rådenes arbeid. Lokale forhold varierer. 

Dette tilsier at det enkelte rådet bør diskutere og vedta sine egne, tilpassede 

retningslinjer, med utgangspunkt i det som er foreslått fra Kirkerådet. Det vesentlige er 

diskusjonen i det enkelte råd om hva som er viktig og meningsfylt å nedfelle som 

retningslinjer for eget råds rolle, ansvar og arbeid. 

 

Alle menighetsråd i Oslo oppfordres av KfiO til i løpet av høsten å sette saken på 

dagsorden og diskutere hva som er viktige retningslinjer for det enkelte menighetsråds 

ulike roller og ansvar.   

 

MR kommer tilbake til dette og ønsker gjennom drøftinger å gjøre retningslinjene til 

sine egne. Leser høyt fra retningslinjene neste møte. Forslag om å ta dette også i stab. 
 

Vedtak: «Menighetsrådet startet arbeidet med lokal gjennomgang av de etiske 

retningslinjene.» 

 

Sak 52/24 Valg av to medlemmer til styret i Gunda Mathilde og Erling Langaas legat  

  Legatet gir midler til diakonalt arbeid på tvers av Fagerborg og St. Hanshaugen sogn. 

Se mer informasjon om legatet i vedlegg 6. 

Pr. i dag sitter tidligere daglig leder Solveig Granerud og diakon Gunn Iren Tangen 

som medlemmer i legatets styre for Fagerborg. De har sagt seg villig til å fortsette. 

 

Vedtak: Menighetsrådet innstiller Solveig Granerud og Gunn Iren Tangen fra 

Fagerborg menighet som medlemmer i styret til Gunda Mathilde og Erling Langaas 

legat for perioden 2025-2027. 

 

Sak 53/24 Evt. 

 

Bispevalg 

Viser til brev «Supplerende nominasjon og frist for å stemme - ny biskop i Oslo 

bispedømme - Menighetsrådene og ungdomsrådet i Oslo bispedømme» sendt til 

medlemmer og varaer tidligere i dag. 

 



«Avstemningsperioden er 26. september til 24. oktober kl. 23.59. Menighetsrådene må 

derfor fastsette et møte i denne perioden.» 

 

MR har planlagt møte 8. oktober der dette kan inngå som sak. 

   

Bortreiseseminar - strategi, bruk av kirka vår. Kan være utfordrende å kombinere  

muligheter til MR-medlemmer og til medlemmer av stab. MR mener det er enklere å ha  

opplegg på ettermiddag, etter jobb. 

 

Bislet guttekor er utvidet til Bislet pappakor. Fått midler av sparebankstiftelsen til 

daglig leder i 40 % over tre år. Utforske mulighet til «brakke» med kontor og fasiliteter 

på kirketomta. Ønsker at medlemmer i Bislet guttekor deltar mer i gudstjenestene. 

Marius sender henvendelse til MR. 

   

 

  


